
Z á p i s n i c a   č. 9/2021 
o hlasovaní „per rollam“ 

k zaslaným materiálom „Predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku a spolufinancovanie žiadosti  – MŠ Ernesta Rótha 4 - Zníženie energetickej 

náročnosti budovy – Rožňava“ a „Predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku  a spolufinancovanie žiadosti  – Zníženie energetickej náročnosti 

ZŠ Zlatá-Rožňava“ 

  

 

Materiál predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 

a spolufinancovanie žiadosti  – MŠ Ernesta Rótha 4 - Zníženie energetickej náročnosti 

budovy – Rožňava bol odoslaný elektronicky všetkým členom Komisie finančnej, 

podnikateľskej a správy mestského majetku pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave na 

hlasovanie formou „per rollam“ dňa 02.11.2021 o 10:21 hod. Hlasovanie bolo ukončené 

03.11.2021 o 10:00 hod.  

  

Dňa 03.11.2021 o 10:30 hod. sa vykonalo spočítanie výsledkov hlasovania 

a konštatujeme, že hlasovania sa zúčastnilo 7 členov Komisie finančnej, podnikateľskej a 

správy mestského majetku pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave, z celkového počtu 10. 

Rokovanie bolo uznášaniaschopné. 

  

V rámci hlasovania neboli vznesené pripomienky.  

 

Informácia o tom, ako jednotliví členovia hlasovali: 

Meno a priezvisko člena komisie    Stanovisko 

Bc. Ivan Kuhn, MA       súhlasím 

Ing. Ondrej Bolaček      súhlasím 

Ing. Mária Blašková      súhlasím 

Mgr. Michal Drengubiak     súhlasím 

Pavol Horňánk      súhlasím 

PaedDr. Marek Kmeť      súhlasím 

Vladimír Polóny      súhlasím 

  

 V hlasovaní bolo prijaté nasledovné stanovisko: 

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Rožňave schváliť predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku a spolufinancovanie žiadosti – MŠ Ernesta Rótha 4 - Zníženie energetickej 

náročnosti budovy – Rožňava 

 

Hlasovanie 

Počet členov komisie finančnej, podnikateľskej a správy majetku mesta   10 

Počet členov vylúčených z hlasovania         0 

Počet členov, ktorí sa zúčastnili hlasovania          7 

Z toho: za             7 

 proti             0 

 zdržali sa hlasovania           0 

 hlasovali po stanovenom termíne         0 

Počet členov, ktorí sa nezúčastnili hlasovania        3 

 
 



Materiál predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

a spolufinancovanie žiadosti  – Zníženie energetickej náročnosti ZŠ Zlatá-Rožňava bol 

odoslaný elektronicky všetkým členom Komisie finančnej, podnikateľskej a správy 

mestského majetku pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave na hlasovanie formou „per 

rollam“ dňa 02.11.2021 o 10:21 hod. Hlasovanie bolo ukončené 03.11.2021 o 10:00 hod.  

  

Dňa 03.11.2021 o 10:30 hod. sa vykonalo spočítanie výsledkov hlasovania 

a konštatujeme, že hlasovania sa zúčastnilo 7 členov Komisie finančnej, podnikateľskej a 

správy mestského majetku pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave, z celkového počtu 10. 

Rokovanie bolo uznášaniaschopné. 

  

V rámci hlasovania neboli vznesené pripomienky.  

 

Informácia o tom, ako jednotliví členovia hlasovali: 

Meno a priezvisko člena komisie    Stanovisko 

Bc. Ivan Kuhn, MA       súhlasím 

Ing. Ondrej Bolaček      súhlasím 

Ing. Mária Blašková      súhlasím 

Mgr. Michal Drengubiak     súhlasím 

Pavol Horňánk      súhlasím 

PaedDr. Marek Kmeť      súhlasím 

Vladimír Polóny      súhlasím 

 

 V hlasovaní bolo prijaté nasledovné stanovisko: 

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Rožňave schváliť predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku a spolufinancovanie žiadosti – Zníženie energetickej náročnosti ZŠ Zlatá – Rožňava 

 

Hlasovanie 

Počet členov komisie finančnej, podnikateľskej a správy majetku mesta   10 

Počet členov vylúčených z hlasovania         0 

Počet členov, ktorí sa zúčastnili hlasovania          7 

Z toho: za             7 

 proti             0 

 zdržali sa hlasovania           0 

 hlasovali po stanovenom termíne         0 

Počet členov, ktorí sa nezúčastnili hlasovania        3 

 
V Rožňave, dňa 03.11.2021 

Zapísal: Ing. Erika Leskovjanská 

 

        SCHVAĽUJEM - NESCHVAĽUJEM 

 

  podpísaný v.r. 

Bc. Ivan Kuhn MA 

          predseda komisie 

 

Prílohy: 

1. Materiál  

2. Elektronické hlasovanie jednotlivých členov 


